
 

Zápis z jednání ŠKOLSKÉ RADY 
př i ZŠ  a MŠ  Nedve dice, Nedve dice 80, 59262 

Program: 
1. Zahájení 

2. Vyhodnocení dotazníku MŠ 

3. Dotazy rodičů  

4. Různé 

5. Závěr 

1) Ing. Ivona Klusáková – zástupce zákonných zástupců nezletilých žáků, předsedkyně školské rady, 

zahájila jednání školské rady 

2) Dotazník byl vyhodnocen jako přínosný, diskutován byl především podnět od rodičů vyplívající 

z dotazníku -  zvážit změny ve stravování. Zatím se nad tím škola nezamýšlela.  

3) Dotazy rodičů – byly předneseny podněty a dotazy od rodičů, kteří se obrátili na zástupkyni rodičů. 

Odpovědi jim budou zaslány, k dotazům na školní jídelnu se vyjádří p. Packová prostřednictvím článku ve 

Zpravodaji.  

4) Školní jídelna – zajištění personálu, inzerát 

5) Předsedkyně školské rady poděkovala všem za účast a ukončila její jednání. 

Zápis provedla: Ing. Ivona Klusáková 

V Nedvědici dne 10. 5. 2024 

Zápis ověřili:     Ing. Ivona Klusáková ………………………………………. 

      Mgr. Gabriela Sedlářová ………………………………… 

       Leoš Ondráček            ….………………………………… 

Datum jednání: 10. 5. 2024 
  
Místo jednání: ZŠ a MŠ Nedvědice - ředitelna 
Přítomní členové 
ŠR: 

Ing. Ivona Klusáková - zástupce zákonných zástupců nezletilých žáků, předseda školské 
rady 

 Mgr. Gabriela Sedlářová – zástupce pedagogických pracovníků 
  
Omluveni: Leoš Ondráček – zástupce zřizovatele 
  
Hosté: Mgr. Eva Šimečková – ředitelka ZŠ 
 Mgr. Petr Punčochář – zástupce ředitelky ZŠ 
 Petr Konečný - starosta 
 Soňa Packová – vedoucí školní jídelny 

 
Zapisovatel: Ing. Ivona Klusáková 


